LKF Carnival 2014
We are honored to be the beneficiary organization of Lan Kwai Fong (LKF) Carnival 2014. A total of 4 booths were set up at the Carnival on 11-12 Oct, as well as a 6-feet tall “MILK MILK” Saving Bank at the entrance to collect donation and blessing. 

LKF Carnival 2014 is organized by Lan Kwai Fong Association. Booths provided face painting, instant photo-taking, distribution of balloons, “MILK MILK” Saving Bank packs and selected masks from Mask Design Contest with the help from over 70 volunteers. Free condoms were also given out to adults to promote safe sex. Games were also designed to provide information about HIV/AIDS to participants and to raise their HIV/AIDS awareness.
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蘭桂坊嘉年華2014
本會有幸成為「蘭桂坊嘉年華2014」的受惠機構，於10月11至12日的嘉年華中設置四個攤位，並於入口放置一座約高六呎的巨型「MILK MILK錢罌」，收集參加者的祝福及捐贈。

[bookmark: _GoBack]「蘭桂坊嘉年華2014」由蘭桂坊協會主辦，本會邀請了超過70位義工到場協助當日的活動，包括攤位遊戲、臉部彩繪、即影即有相片拍攝；派發氣球、「MILK MILK錢罌」及「面具設計比賽」參與者設計的精美面具等。在嘉年華中，我們亦向成人派發安全套，鼓勵安全性行為；更透過小遊戲讓大眾正確認識愛滋病，並提高對愛滋病的關注。
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